
Referat fra elevrådsmøde d. 18. februar 2025 

Tilstede: Viggo, Niksa, Mercedes, Mynthe, Silje, Rikka, Camilla og Puk 

Mødet denne dag omhandlede vores antimobbestrategi, som ifl.  folkeskoleloven alle skoler skal have. 

Rikke gennemgår denne strategi for at forklare i børnehøjde hvad denne indeholder og hvorfor.  

Hvornår er det for eksempel mobning og hvornår er det drillerier, dette er en vigtig dialog at have ude 

klasserne, da de kan have forskellige udtryk. 

Rikke forklarer hvorfor vi har en antimobbestrategi, det er for at forhindre mobning, men hvis det opstår, 

så er der nogle retningslinjer, handleplaner og samtaler der skal faciliteres. Ved at alle er informeret om 

denne strategi er det meningen at det derved skal være nemmere at hjælpe i de situationer hvor det 

opstår. Eleverne  var meget glade for at der var denne antimobbestrategi, da de fleste havde prøvet det. 

Vi snakker om hvor vigtigt det er at snakke med en voksen når man føler/oplever sig mobbet, hertil 

fortæller Rikke at kontoret også altid åbent for både børn, voksne og forældre. Det er vigtigt at man føler 

sig hørt og hjulpet. 

Eleverne italesatte at de følte at der ikke altid var voksne der hvor de var. Er der voksne alle steder rundt i 

skolegården? 

Vi snakkede lidt sammen om bordet om det kunne være en ide at have fokus på sproget og hvordan vi er 

overfor hinanden, evt. som emneuge eller på andre måder.  

Der var også flere der til stadighed har ønsker om en form for madordning. 

Til næste elevrådsmøde d. 4. marts kl. 13.00 er disse punkter på til gennemgang. 

1. Ideer til aktiviteter der kan undgå mobning. 

2.  Ideer til sommerfest. 

 

De bedste hilsner  

Elevrådet 


